

東華三院馬振玉紀念中學
行政通告 050/21-22
領取學習材料及特別假期課業事宜

敬啟者：

由於中一至中五級同學於特別假期後仍然進行網課，為促進學與教之效能，學校將安排各級家長*回校領取各科學習材料及假期課業(附件一)，詳情如下：

日期	時間	級別	地點
由三月十二日(六)起	上午 8:00 至下午 5:00	中一至中五級	有蓋操場


- *註：
1. 只限由家長或親友到校領取各項學習用品；
 2. 如家長未能到校，學生可在網上下載學習材料及假期課業；
 3. 派發之學習用品數量頗多，請自備足夠環保袋；
 4. 家長或親友回校時須拍卡及掃瞄「安心出行」，以作紀錄；
 5. 由二月二十四日起，除獲豁免人士(如因健康原因而不適合接種者)外，所有幼稚園及中小學(包括特殊學校及其宿舍及提供非本地課程的學校)及提供非正規課程的私立學校(一般稱為『補習學校』)的教學及非教學人員、在校園內提供服務人士及到訪者，須出示至少已接種第一劑 2019 冠狀病毒病疫苗的記錄，才可進入學校。

另外，附件二為特別假期課業清單，敬請 貴家長叮囑 貴子弟按時完成假期家課，並請於三月十四日(星期一)或之前填妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與班主任聯絡。

此致
貴家長



東華三院馬振玉紀念中學校長


謹啟
陳妙霞

二零二二年三月十一日

東華三院馬振玉紀念中學
行政通告 050/21-22
領取學習材料及特別假期課業事宜

班號：_____

敬覆者：

本人為_____班學生_____之家長，已知悉領取學習材料及特別假期課業之安排，並將督促敝子弟按時完成課業。

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二二年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Administration Circular 050/21-22
Collection of Learning Materials and Special vacation Assignments

11th March 2022

Dear Parents

Since S1 – S5 students still conduct the lessons online after the special vacation, the timeslots for parents* to collect learning materials (Appendix 1) are as follows:

Date	Time	Level	Venue
Starting from 12 th March 2022	8:00am – 5:00pm	S1-S5	Covered playground

* Remarks: 1. Parents or assigned relatives can come and collect the materials. 2. Learning materials and holiday assignments are available for downloading from the Internet. 3. Please bring your own bags. 4. Parents or assigned relatives have to use 'LeaveHomeSafe' at the gate for record. 5. Starting from 24th February 2022, except for those exempted (e.g. those who are unfit for vaccination due to health reasons), everyone will be required to present vaccination records of at least the first dose of COVID-19 vaccine prior to their entry into school premises.

Attached please kindly find the vacation assignment list (Appendix 2). Please kindly sign the e-reply slip by 14th March 2022 (Monday). Please feel free to contact the class teacher on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.